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Geachte statenleden, 

  

Mijn naam is Anneke Visscher, ik vertegenwoordig de Buurtschap Amelisweerd-Rhijnauwen 

die bestaat uit zo’n 100 bewoners.  

 

De Buurtschap vindt veiligheid de belangrijkste reden om de N411 aan te pakken. De 

bewoners weten als geen ander hoe gevaarlijk deze weg kan zijn. Als de noordelijke 

parallelweg, zoals wij het fietspad noemen daadwerkelijk zou bijdragen aan de veiligheid, dan 

willen we daarover meedenken, ook als dat een aantasting van de landgoederen betekent.  

 

Maar wij constateren dat de veiligheid met de aanleg van deze weg niet gediend wordt. Dat 

mag helder worden uit onze brief. De oversteek bij Vechten wordt verbeterd, maar blijft 

gewoon bestaan. Die zal met de opening van het Museum Fort bij Vechten alleen maar 

drukker worden. En er komen met de noordelijke parallelweg zelfs  oversteekmogelijkheden 

bij. Dat zijn de oversteken bij de kersenboomgaard en boerderij De Knapschinkel met 3 

woonadressen. Deze oversteken worden nu alleen in beperkte mate gebruikt (bij de 

Knapschinkel alleen door de bewoners) en bij de Kersenboomgaard slechts enkele maanden 

per jaar en dan alleen als je er iets wilt kopen. Maar met de noordelijke parallelweg kunnen 

deze oversteekpunten altijd door iedereen gebruikt  worden, het hele jaar door.  

Stel dat je die overgangen zou afsluiten, dan moet het heen-en-weer gaande fietsverkeer zich 

mengen met het bestemmingsverkeer en het landbouwverkeer over zo’n 800 meter en dan 

vragen wij ons af, welk probleem wordt er dan eigenlijk opgelost als je kijkt naar de veiligheid? 

Gevaarlijke situaties nemen juist toe met de aanleg van deze weg. 
  
Over het verbeteren van de veiligheid van de N411 wordt al jaren gesproken, ook met ons. 

Maar dit noordelijke fietspad is pas onlangs aan de plannen toegevoegd. Wij hoorden er voor 

het eerst van in februari 2014. Het werd ons medegedeeld, inhoudelijk is er nooit met ons over 

gesproken.  
 

Het Kwaliteitsteam Ring Utrecht die deze weg heeft ingebracht heeft weliswaar met een 

helicopterview naar de omgeving gekeken, maar die heeft vooral gekeken naar de stedelijke 

en regionale ontwikkelingen. Men heeft niet gekeken naar de bijzondere cultuurhistorische en 

natuurwaarden van de landgoederen die in hun geheel rijksmonument zijn.  

  
De Buurtschap Amelisweerd-Rhijnauwen vreest dat deze weg dus niet zozeer de veiligheid 

dient als wel om verbindingen te realiseren die inspelen op die grootstedelijke ontwikkelingen. 

De vrees is dat deze verbindingen dwars over de landgoederen worden gerealiseerd.  

Utrecht stad spreekt nu al over fietsen dwars over Oud-Amelisweerd. Wij ervaren dat de druk 

op de landgoederen steeds meer toeneemt. Meer bezoekers, meer activiteiten en 

evenementen. De landgoederen worden steeds meer stadspark. Dat baart ons zorgen, de 

landgoederen zijn kwetsbaar geworden.   

 

Wij zijn voorstander van een 60 km weg met een T-splitsing ter hoogte van Vechten met een 

vrij liggend bromfiets- en wandelpad. Ongeveer overeenkomend met het oorspronkelijke plan 

van de provincie. Het plan van de gemeente Utrecht voor een brinkachtige inrichting spreekt 

ons aan. Het plan van de gemeente Bunnik voor een onderdoorgang zou ook een goede optie 



kunnen zijn, maar de locatie van de tunnel en de ligging van de fiets- en voetpaden vragen 

nog om verdere discussie en uitwerking. 

  
Van belang vinden wij ook dat het tunneltje onder de A12 bij Vechten bij de planvorming 

betrokken wordt. Dat is nu een onveilige doorgang voor met name fietsers en wandelaars. Het 

Museum Fort bij Vechten dat over twee maanden zijn deuren opent, zal het probleem in dit 

tunneltje alleen nog maar vergroten. Het verbeteren van deze doorgang leidt tot een grotere 

samenhang in dit gebied en biedt ook meer oplossingen voor bijv. het parkeerprobleem.   
  
Wij zien dat er als het ware een omkering plaatsvindt in de doelstellingen van de 

landgoederen. De zorg en aandacht voor de cultuurhistorische waarden en de natuurwaarden, 

zoals verwoord in de Toekomstvisie Landgoederen aangenomen in 2011, dreigen 

ondergesneeuwd te raken door de permanente en toenemende druk. 

 

In regionale plannen over landschaps- en recreatieve ontwikkelingen worden de specifieke 

kenmerken van de landgoederen nergens genoemd. Het ‘vermarkten’ van recreatie kan tot 

een bepaalde hoogte een oplossing zijn, maar dan mag niet voorbij gegaan worden aan de 

bijzondere eigenschappen van de landgoederen Nieuw-Amelisweerd, Oud-Ameliseerd en 

Rhijnauwen die in hun geheel rijksmonument zijn. De landgoederen zijn zeer bijzonder en zeer 

geliefd bij heel veel mensen, de landgoederen hebben onze bescherming nodig. Wij vragen u 

daarvoor zorg te hebben! 
  

Dank u wel.  
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